
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 12. november 2024 kl. 18.30 Afbud: Allan 

Sted: HRK-kontor  

 
Punkter:  
 
Juniorudvalg: Asta 
 Loppemarked planlagt til den 14. december. Cafeen vil være åben med æbleskiver mv. 
 Måske kommer der nissevenner, hvis Asta får hjælp til at arrangere det. 
 
Drift, personale m.m: Info fra Jan Michael 

Henvendelse om leje af café på timebasis – Besluttet, at det er kun relevant for 
arrangementer om aftenen, og hvor der ikke er adgang til staldene. 
Jan Michael er i dialog med kommunen omkring øget brug af Kikhanebakken. 
Affaldssortering er pålagt til at starte 1. januar. Der vil komme mere info omkring dette, 
når det er færdig planlagt. 
Skridtbåndet er blevet repareret og testes onsdag den 13. 
Der er indhentet tilbud på nye solarier, som drøftes.  
Der indhentes tilbud på reparation af vaskemaskine i stedet for nyindkøb. 
 

Klubbens økonomi 
Saldobalance: positiv drift pr 31.10, som er revideret af Marie-Louise. Det på trods af at der 
er lavet en hel del forbedringer og indkøb. 
Der er pt. 476 medlemmer af klubben. 
Møddingen kan ikke leve op til kommunens krav, og vi har 6 måneder til at komme med en 
plan for et alternativt. Der undersøges forskellige muligheder. 

 
Beretning fra øvrige udvalg 
 

• Stævneudvalg/Ida 
Dressurstævnet, der lige er afholdt gik fint med mange starter og endda venteliste. Næste 
weekend er der springstævne. Klubmesterskab afholdes 21. december. Der er stadig brug 
for hjælpere – også til at få ryddet op efter sidste rytter, da dem fra stævneudvalget typisk 
har været i gang hele weekenden. 

 

• Sponsorudvalg/Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Kommunen er søgt om støtte til to nye solarier, som har lavere strømforbrug og bedre 
udnyttelse af varmen. Derudover har vi en god dialog med leverandøren om nedslag i 
salgspris. 

 
Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 

 
Rideskolen - Info fra rideskole/Maria R. 



Side 2 
 

Der er nu venteliste til en del hold. Der ønskes potentielt flere på holdene, men det kræver 
flere heste/ponyer. Der laves en oversigt, så der kan skabes et bedre overblik over 
rideskolens driftsudgifter og økonomi og dermed en plan fremadrettet.   

 
Punkter til drøftelse 

Weekendfolde: 
  
Husk at folden skal være tømt, inden den bookede foldtid er slut. 
  
Der må ikke gå mere end 3 heste/ponyer på foldene langs alléen op mod Egebækvej. 
  
Langhold (4+ heste) må kun benytte de store folde mod Nærum, som de også benytter til 
hverdag. 
I weekends bookes langholdsfoldene (fold 14, 16 og 17) enten fra kl. 8-12 eller fra kl. 12-16. 
Der må ikke bookes 4 timer midt på dagen, så foldene ikke kan benyttes til 2 x langhold i 
dagslys! 
Pensionærer med heste på fast langhold har fortrinsret til at booke fold 14, 16 og 17 fra 
torsdag kl. 17 til fredag kl. 17. Herefter må øvrige pensionærer booke 2-timers fold. 

 
Diverse  

Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status - Ida og Pernille tager til HTH og tegner køkkenet 
færdigt og så bør det tage to dage at sætte op hvis det gamle er taget ned. 


